
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte för Svenska 
landseerklubben den 10/9 2007. 
 
 
Närvarande: Agne Grundström, Bodil Arvidsson, Anette Wennström, 
Yvonne Kvistberg, Linda Söderström, Kristina Johansson, Monika 
Gilljam och Mats Frånberg (punkterna 35-36). 
Frånvarande: Catharina Östman 
 

28. Mötet förklarades öppnat av vice ordförande Agne 

29. Dagordningen godkändes 

30. Val av justerare för dagens möte. Monika Gilljam 

31. Föregående protokoll lästes igenom, godkändes och lades till handlingarna. 

32. Ekonomisk rapport. Plusgiro: 9330 kr och bankkonto: 6567,49 kr. 

33. Inkommen post: Protokollsutdrag från SKK/AK möte 9/5, info angående ändrade 

utskicksrutiner, protokoll från SKK/CS möten 1/6 och 3/6 samt KF 2007, lista över 

svenska exteriördomare, info och broschyrer angående World Dog Show 2008, SKK:s 

uppfödarutskick, remiss avseende regler för valpar vid inomhusutställningar, 

adresslistor till läns-, special- och avtalsanslutna rasklubbar, info angående KF 2009 

och avstängda domare, månadsbrev, inbjudan till internationellt landseermöte (se 

35§), artiklar om doping av hund, artikel om blodprov av Marion Klok.    

34. Beslutsfrågor. Styrelsen diskuterade huruvida medlemmar utan registrerad kennel ska 

ha tillgång till valphänvisning och hanhundsregister. Frågan bordlades till nästa möte. 

15-16 december är det dags för ”Stora Stockholm”. Styrelsen diskuterade ett 

eventuellt deltagande med rasmonter. Även detta beslut bordlades till nästa möte. 

Medlemsmöte siktar vi på att hålla under ”Stora Stockholm”. Beslut fattas under nästa 

möte. 

_____   ______ 



35. Rapporter. Sundsvallsträffen blir 5-6 oktober. Inbjudan läggs ut på hemsidan under 

vecka 37. Agne redogjorde för hur arbetet tillsammans med SKK/AK angående 

blödarsjukan fortskrider. Under hösten kommer mycket samarbete att ske med bland 

annat övriga europeiska rasklubbar samt svensk expertis. En hälsoenkät kommer att 

skickas ut så snart som möjligt. Kristina undersöker möjligheten att få tag på adresser 

till alla svenska landseerägare. Det internationella landseermöte vi fick inbjudan till i 

augusti kommer att bli för dyrt för klubben att betala. Därför har vi sökt ekonomisk 

hjälp hos SKK/AK och kommer att få besked om detta under vecka 37. Ann-Marie 

Krigh är intresserad av att åka. 

36. Landseerbladet. Nästa nummer är färdigskrivet och på väg till tryckeriet. Vi ändrar 

hädanefter manusstopp till den 15:e i månaden före utgivningsmånaden. Vi inför 

också en presentation av en styrelsemedlem i varje nummer. Anette börjar. Styrelsen 

vill också ha rapporter från kommittéerna till tidningen. 

37. Hemsidan. Inget nytt att rapportera.  

38. Övriga frågor. Intresse finns från ett par av klubbens uppfödare att delta med en 

annons i ”Hundsports” julnummer. Anette kontaktar de övriga uppfödarna med 

förfrågan och undersöker då även intresset av att delta i och sponsra rasmontern vid 

”Stora Stockholm”. 

39. Nästa möte blir den 8/10 klockan 19.00 på telefon. 

40. Mötesordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet Mötesordförande  Justeras 

 

Kristina Johansson Agne Grundström  Monika Gilljam 

 

 


